
 

 
       

Številka: 900-180/2015-4  

Datum:   19. 6. 2015     

                               

Z A P I S N I K 

 

7. seje Sveta Četrtne skupnosti Rožnik MOL, ki je bila v sredo,  20. 5. 2015 ob 18.00 uri, na sedežu 

Četrtne skupnosti Rožnik, Viška cesta 38, Ljubljana.  

 

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical in vodil predsednik Sveta Četrtne 

skupnosti Rožnik, MOL, Aleš Jenko (v nadaljevanju: predsedujoči). 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Mojca Bizjan, Tomaž Čučnik, Aleš Jenko, Dragica Klemše, Manca 

Radić, Vesna Škerl, Živa Vidmar, Boštjan Weissenbach, Matej Weissenbach in Miro Žagar. 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA: Boris Bavec – opr. odsoten, Selma Halilović, Uroš Logar – opr. 

odsoten, Klemen Sodržnik – opr. odsoten, Rebeka Tomšič. 

 

OSTALI NAVZOČI:  Dejan Crnek - Podžupan MOL, Robert Kus – vodja Oddelka za zaščito, 

reševanje in civilno obrambo MU MOL (v nadaljevanju: OZRCO MU MOL), Anita Ferfolja – 

Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL (v nadaljevanju OGDP MU MOL),  

Aleš Weber – Oddelek za ravnanje z nepremičninami MU MOL (v nadaljevanju ORN MU MOL), 

Mojca Mak in Teja Kranjc - javni uslužbenki Službe za lokalno samoupravo MU MOL. 

 

Predsedujoči je na začetku ugotovil, da je od 15 članov sveta prisotnih 10 članov, kar pomeni, da je bil 

svet sklepčen in je lahko začel z delom.  

 

AD 1 

POPLAVNA PROBLEMATIKA NA OBMOČJU ČETRTNE SKUPNOSTI ROŽNIK 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Predsedujoči je med prisotnimi lepo pozdravil g. Dejana Crneka, Podžupana MOL, g. Roberta Kusa 

(vodjo OZRCO MU MOL), go. Anito Ferfolja (OGDP MU MOL) in g. Aleša Webra (ORN MU 

MOL).  

 

Predsedujoči je povedal, da je bilo na 6. seji sveta ČS Rožnik dogovorjeno, da se na naslednjo sejo 

sveta povabi predstavnike strokovnih služb Mestne občine Ljubljana za skupni pregled reševanja 

poplavne problematike na območju ČS Rožnik in za pridobitev strokovnih obrazložitev na poslane 

predloge in vprašanja sveta ČS Rožnik. Svet Četrtne skupnosti je strokovne službe Mestne občine 

Ljubljana zaprosil za odgovore na naslednja vprašanja: 

 Pregled ukrepov potrebnih za zagotovitev poplavne varnosti JZ dela Ljubljane in širše; 

 Pregled sredstev Proračuna MOL 2015/2016 – predvsem sredstev, namenjenih za poplavno 

varnost; 

 OPPN  Zadrževalnik Brdnikova - stanje projekta (dokumentacija/zemljišča) // časovnica projekta 

// delovna skupina/odgovorne osebe za realizacijo projekta //  zakaj projekt MOL // potrebna 

finančna sredstva MOL; 

 DPN Gradaščica - stanje projekta (dokumentacija/zemljišča) // časovnica projekta // seznanitev 

kdo so člani delovne skupine ki jih je predlagala MOL // sporazum MOL/MOP o premostitvi 

mostov in ostalo // potrebna finančna sredstva MOL; 

 Vzdrževanje vodotokov (vodotoki, ki niso v pristojnosti države in tisti ki so); 
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 Obrazložitve odgovorov na poslane predloge ČS Rožnik (dopisi odgovorov so priloga zapisniku): 

o Poplavna varnost JZ dela Ljubljane / Vprašanja Četrtne skupnosti Rožnik na MOL št. 

355-49/2014-1 z dne 18. 12. 2014;  

o Pisna pobuda in predlog k Osnutkoma odlokov o proračunu MOL za leti 2015 in 2016 

št. 410-318/2014-1 z dne 18. 12. 2014;  

o Poplavna varnost – odpravek sklepa št. 2/3 št. 355-49/2014-4 z dne 15. 1. 2015). 

Predsedujoči je prisotne še enkrat lepo pozdravil, prebral tematiko in vprašanja, na katera Svet ČS 

Rožnik želi odgovore in najprej podal besedo g. Robertu Kusu (OZRCO MU MOL). 

 

Gospod Robert Kus je v uvodu povedal, da je pristojni Oddelek za zaščito, reševanje in civilno 

obrambo MU MOL na postavljeno tematiko in vprašanja odgovore že podal v dopisih za ČS Rožnik in 

za Mestni svet MU MOL. /vsi odgovori strokovnih služb so priloga zapisniku/ 

 

Glede načrtovanih sredstev Proračuna MOL za leto 2015 in leto 2016 za protipoplavne ukrepe je 

gospod Robert Kus povedal, da so odgovor na vprašanje podali že v odgovoru oddelka OZRCO MU 

MOL »Odgovori na pripombe in pobude na osnutka odlokov o proračunu MOL za leti 2015 in 2016« 

z dne 13. 2. 2015 in ponovno povzel predvidena sredstva za leti 2015 in 2016, ki so navedena v 

dopisu. /Dopis odgovora je priloga zapisniku/ 

 

Glede časovnice projekta in potrebnih sredstev za izvedbo OPPN Brdnikova je g. Kus povedal, da 

odgovor oddelka OZRCO MU MOL z dne 31. 12. 2014 še vedno velja in podatke povzel. /odgovor je 

priloga zapisniku/ 

 

Glede vprašanja sodelovanja Mestne občine Ljubljana z Ministrstvom za okolje in prostor pri DPN 

Gradaščica je g. Kus povedal, da se je po sestanku Župana MOL, g. Zorana Jankovića z Ministrstvom 

za okolje in prostor (sestanek je bil v tednu pred 7. sejo sveta ČS Rožnik) vzpostavilo sodelovanje med 

uradniki MOL in MOP z namenom operacionalizacije DPN-ja. V državno delovno skupino je Mestna 

občina Ljubljana predlagala g. Roberta Kusa (OZRCO MU MOL) in go. Sintijo Hafner (Oddelek za 

urejanje prostora MU MOL). Ta delovna skupina se še ni sestala, ker s strani države (predsednika 

vlade oziroma ministrice MOP) komisija še ni bila imenovana. 

 

Gospod Kus je še poudaril, da je potrebno razumeti, da s predvidenimi protipoplavnimi ukrepi ne bo 

zagotovljena 100% poplavna varnost, se pa bo z izvedenimi protipoplavnimi ukrepi poplavna varnost 

izboljšala do take mere, da bo zagotavljala t.i. varnost pred 100 letnimi vodami. Tako se bo na primer, 

skladno z DPN za povečanje poplavne varnosti JZ dela Ljubljane in naselij v občini Dobrova-Polhov 

Gradec, povečala pretočnost Malega Grabna dolvodno od jeza Bokalci (s sedanje pretočnosti Malega 

Grabna skozi Ljubljano iz 110 m
3
/s na 160 m

3
/s), z gorvodnimi ukrepi pa se bo pretočnost Gradaščice 

povečala na 240 m
3
/s (zadrževalni Razori).  

 

Predstavniki strokovnih oddelkov so podali odgovore na zastavljena vprašanja članov sveta glede 

pridobljenih gradbenih dovoljenj zgrajenih objektov Biotehniške fakultete (gradbeno dovoljenje izda 

upravna enota, t.j. država). 

 

V nadaljevanju se je razvila razprava, v kateri sta na podrobnejša vprašanja članov sveta na izvedbo 

OPPN Zadrževalnik Brdnikova (zagotovitev sredstev za odkupe zemljišč, sledenje etap projekta, 

pridobivanje dokumentacije) sveta podala podrobnejše odgovore ga. Anita Ferfolja (OGDP MU MOL) 

in g. Aleš Weber (ORN MU MOL).  

 

Gospod Robert Kus je povedal, da so sedaj v fazi pripravljanja gradiva za revidiranje protipoplavnih 

ukrepov iz leta 2012, ki bo (najverjetneje neusklajeno z Ministrstvom za okolje in prostor) 

obravnavano na Mestnem svetu MOL predvidoma na eni jesenskih sej. Razlog revidiranja je, da je po 

pridobljenih projektih potrebno finančno prevrednotiti višino potrebnih sredstev. 

 

Glede vprašanja pristojnosti vzdrževanja vodotokov je g. Kus napotil k branju poslanih odgovorov in 

povedal, da je vodotoke pristojna vzdrževati država. Mestna občina Ljubljana vzdržuje in ureja zgolj 

letne vode iz Rožnika, Galjevice in Šišenskega hriba. Člani sveta so predlagali MOL, da uvede rečno 
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službo MOL. G. Kus je povedal, da oddelek OZRCO  MU MOL na pristojno Agencijo RS za okolje 

(ARSO) pošilja veliko dopisov in pozivov k pristojnemu vzdrževanju. Pri vzdrževanju vodotokov pa 

mora pristojna institucija tudi upoštevati zakonodajo prepovedanih posegov zaradi habitatov. 

Inšpekcijski nadzor glede vodotokov opredeljuje Zakon o vodah. 

 

Gospod Robert Kus je povedal, da bo Mestna občina Ljubljana oškodovancem v jesenski poplavi, ki 

so škodo prijavili skladno z roki, finančno pomoč razdelila še v tem mesecu (maj 2015). 

 

Oddelek OZRCO MU MOL v letošnjem letu v sodelovanju s PGD Brdo in PGD Vič planira ponovitev 

akcije Preventivnega dneva iz leta 2011, v kateri nameravajo občane obvestiti o dolgoročno 

učinkovitih ukrepih za zagotovitev poplavne varnosti in pravilnem polaganju protipoplavnih vreč.  G. 

Kus je poudaril problematiko razdeljevanja in hranjenja protipoplavnih vreč (dilema velike površine in 

teže vreč, poplavljenost območja lokacije razdeljevanja, časovna uporabnost vreč). 

 

Podžupan MOL je članom sveta sporočil, da je bil v zadnjem mesecu, po sestanku Župana MOL na 

Ministrstvu za javno upravo,  dosežen velik napredek, ker je ministrica Ministrstva za okolje in prostor  

vendarle pričela komunikacijo z Mestno občino Ljubljana glede vprašanja urejanja poplavne 

problematike.  

 

Po izčrpanju točke dnevnega reda in prejetih strokovnih odgovorih se je predsedujoči g. Robertu Kusu, 

ge. Aniti Ferfolja in g. Alešu Webru lepo zahvalil. 

 

Gospoda Dejana Crneka, Podžupana MOL pa je še zaprosil, da še na kratko ostane na seji in poda 

razlago predloga ukinitve pravne subjektivitete četrtnim skupnostim, ki ga je Četrtna skupnost 

Rožnik MOL prejela dne 8. 5. 2015 in o katerem so bili člani sveta obveščeni dne 14. 5. 2015 ter se 

do predloga opredelili na 1. korespondenčni seji sveta dne 15. 5. 2015.  

 

Gospod Crnek je podal dodatno obrazložitev razlogov za podani predlog. 

 

V krajši razpravi, ki je sledila, so člani sveta izrazili stališče, da o predlogu ukinitve pravne 

subjektivitete četrtnim skupnostim niso imeli zadosti časa za razmislek in pridobitev potrebnih 

informacij za podajo dokončnega stališča pri tako pomembnem vprašanju. 

 

 

Predsedujoči je nadaljeval s sejo. 

 

 

Predsedujoči je v nadaljevanju predlagal, da se sprejeti sklep 1. korespondenčne seje Sveta ČS 

Rožnik z dne 15. 5. 2015 št. 1/1kor - »Svet ČS Rožnik MOL podpira predlog Podžupana MOL, g. 

Dejana Crneka, da se s Statutom MOL spremeni pravni status četrtnih skupnosti MOL in sicer, da 

se ukine njihova pravna subjektiviteta.« - razveljavi, a člani sveta o tem niso glasovali. Člani sveta 

so se na predlog predsedujočega dogovorili, da bo Svet ČS Rožnik MOL pripravil dopis s 

pripombami in vprašanji, ki ga bodo poslali Županu MOL, g. Zoranu Jankoviću (predsedujoči je za 

pripravo zaprosil članico sveta Dragico Klemše). Po prejetih informacijah in odgovorih na 

zastavljena vprašanja bo sklicana seja sveta, na kateri bo Svet ČS Rožnik pod posebno točko 

dnevnega reda podan predlog ponovno obravnaval, prav tako bo pregledal in potrdil zapisnik 1. 

korespondenčne seje sveta. 

 

 

V nadaljevanju je predsedujoči v sprejem predlagal naslednji: 

PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

1. Poplavna problematika na območju Četrtne skupnosti Rožnik. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 6. seje Sveta Četrtne skupnosti Rožnik MOL. 

3. Razvoj lokalne samooskrbe in vrtičkarstva – predlogi lokacij.            

4. Predlogi in pobude občanov.                       

5. Predlogi in pobude članov Sveta Četrtne skupnosti Rožnik MOL. 

6. Razno. 
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Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani dnevni red je glasovalo 10 članov sveta. 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

 

AD 2 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 6. SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI ROŽNIK 

MOL 
 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli skupaj z vabilom na sejo.  

 

Živa Vidmar je podala pripombo na zapisnik, da se pod točko ena »Prometna problematika« pod 

zadnjo alinejo predloga za obravnavo izbriše besedo »mirujoči« (Ureditev prometa v Rožni dolini). 

Člani sveta so se s popravkom strinjali. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje zapisnik s predlaganim popravkom z naslednjim 

 

Predlog SKLEPA št. 1/7: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 6. seje Sveta Četrtne 

skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

 

Sklep št. 1/7 je bil sprejet. 

 

AD3 

RAZVOJ LOKALNE SAMOOSKRBE IN VRTIČKARSTVA – PREDLOGI LOKACIJ 

 

Gradivo so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Predsedujoči je povedal, da Oddelek za varstvo okolja MU MOL (OVO MU MOL) z dopisom 

»Razvoj lokalne samooskrbe in vrtičkarstva«, ki so ga člani sveta prejeli z gradivom sklica seje, 

poziva četrtne skupnosti k posredovanju predlogov lokacij, kjer bi si želeli vzpostavitev vrtičkov. 

Zemljišče mora biti v lasti MOL. 

 

Odprl je razpravo. Živa Vidmar je povedala, da se sedaj vrtički nahajajo vzdolž železnice. Javni 

uslužbenki sta člane pozvali k predlogom lokacij, katerih morebitno lastništvo MOL lahko javni 

uslužbenki preverita v za to namenjenem  programu. V nadaljevanju razprave so člani sveta na predlog 

Mateja Weissenbacha soglašali, da je potrebno pristojno službo MU MOL povprašati za pridobitev 

preglednega tiskanega zemljevida, na katerem bodo označene vse parcele v lasti MOL na celotnem 

območju ČS Rožnik. Po pridobljeni informaciji bo svet podal predloge lokacij tudi za ureditev 

vrtičkov. 

 

Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

 

Predlog SKLEPA št. 2/7: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana poziva predstavnike pristojne službe 

Mestne občine Ljubljana, da s prikazom na tiskanem zemljevidu svet informira o lokacijah v 

lasti Mestne občine Ljubljana na celotnem območju Četrtne skupnosti Rožnik. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

 

Sklep št. 2/7 je bil sprejet. 
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AD 4 

PREDLOGI IN POBUDE OBČANOV 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

 

Problem Viške ceste 43 – pobuda občanke 

 

Predsedujoči je povzel prejeti dopis »Problem Viške ceste 43« in pobudo občanke za zaris cestnih 

obrob robnega pasu cestišča in postavitve znaka za prepovedano parkiranje in ustavljanje ob objektu 

Viška 43.  

 

Po krajši razpravi je predsedujoči predlagal v sprejem naslednji: 

 

Predlog SKLEPA št. 3/7: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana podpira pobudo občanke za vris črte 

roba cestišča in postavitev znaka za prepovedano parkiranje ob objektu Viške 43 ter pobudo 

odstopa v nadaljnje reševanje na pristojno strokovno službo, Oddelek za gospodarske dejavnosti 

in promet Mestne uprave Mestne občine Ljubljana. 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov in proti 1 član sveta. 

 

Sklep št. 3/7 je bil sprejet. 

 

 

AD 5 

PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI ROŽNIK MOL 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z dodatnim gradivom na sejo sveta. 

 

a.) Predsedujoči je predal besedo Živi Vidmar, ki je predstavila svoj dopis s predlogi in pobudami, ki 

so ga člani sveta prejeli z dodatnim gradivom na sejo sveta: 

- predlog pripomb na javno razgrnitev sprememb in dopolnitev osnutka OPN, vezan na 

Habjanov bajer - čolnarna.  

- predlog lokacije za postavitev obvestilne vitrine na vogalu Ceste 27. aprila in Škrabčeve ulice.  

 

V razpravi so člani sveta podprli predlog, da se na območju Rožne doline in Vrhovcev postavi nove 

obvestilne vitrine in predlagano lokacijo postavitve. 

 

Po razpravi je predsedujoči predlagal v sprejem naslednji 

 

Predlog SKLEPA št. 4/7: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik MOL apelira na pristojno strokovno službo Službo za lokalno 

samoupravo MU MOL, da za namen obveščanja občanov o pomembnih dogodkih Četrtne 

skupnosti Rožnik na območju Rožne doline in območju Vrhovcev postavi nove obvestilne 

vitrine. Predlagamo, da se eno obvestilno vitrino postavi na vogalu Ceste 27. aprila in Škrabčeve 

ulice, na parceli št. 176/1, k.o. 2679, Gradišče II, parceli v lasti MOL. 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

 

Sklep št. 4/7 je bil sprejet. 
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b.)  Tomaž Čučnik je povedal, da je z izvedbo križišča nove Ceste rdečega križa s Cesto na Vrhovce 

vključevanje na Cesto na Vrhovce nepregledno in nevarno, zato je podal pobudo, da se ga označi s 

posebno opozorilno tablo. Z novo cesto je povečan promet v naslednjem križišču, ki se nadaljuje z 

mostom čez Gradaščico - vključevanje v omenjeno križišče iz Ceste rdečega križa na Cesto na 

Vrhovce je nepregledno in posledično nevarno. 

 

AD6 

RAZNO 

 
Z dodatnim gradivom je predsedujoči člane sveta seznanil s programom Zelene prestolnice 2016 in z 

vabilom Mestne občine Ljubljana k udeležbi predstavnika četrtne skupnosti na Zeleno ustvarjalnico. 

Kot predstavnica Četrtne skupnosti Rožnik se bo Zelene ustvarjalnice udeležila Vesna Škerl.  

Člani sveta so se seznanili s prejetimi odgovori oddelkov MU MOL na prioritetne naloge sveta ČS 

Rožnik (preglednico so člani sveta prejeli s sklicem seje). 

Z dodatnim gradivom na sejo so člani sveta prejeli tudi javno naznanilo o javni predstavitvi in javni 

obravnavi osnutka Odloka o razglasitvi krajinskega parka Tivoli, Rožnik in Šišenski hrib. Javna 

predstavitev gradiva traja od 20. 5. 2015 do 20. 7. 2015. Javna obravnava bo 17. junija 2015 ob 17. uri 

v prostorih Četrtne skupnosti Center, Štefanova 11, Ljubljana. 

 

Dnevni red je bil izčrpan in predsedujoči je ob 20:30 zaključil sejo. 

 

 

Zapisala: 

Mojca Mak 

 

 

 

 Aleš Jenko 

 predsednik sveta 

 Četrtna skupnost Rožnik 

 Mestna občina Ljubljana 


